

POMOCNÍČEK

pro OSVČ 2026

- ✓ **Průměrná mzda:** 48 967 Kč
- ✓ **Minimální mzda:** 22 400 Kč
- ✓ **Hranice pro 23% sazbu daně:** 1 762 812 Kč
- ✓ **Limit DPP:** 12 000 Kč
(Do částky 11 999 Kč nemusíte odvádět pojistné a uplatní se srážková daň)
- ✓ **Limit DPČ:** 4 500 Kč
(Do částky 4 499 Kč nemusíte odvádět pojistné a uplatní se srážková daň)

Zdravotní pojištění

Minimální vyměřovací základ
zdravotního pojištění: 293 802 Kč

Minimální záloha zdravotního pojištění
zaměstnanec: 3 024 Kč

Minimální záloha zdravotního pojištění
OSVČ: 3 306 Kč



Důchodové pojištění

Minimální vyměřovací základ
důchodového pojištění: 235 042 Kč

Maximální vyměřovací základ
důchodového pojištění: 2 350 416 Kč

Rozhodná částka pro platbu
důchodového pojištění pro vedlejší
činnost: 117 521 Kč

Minimální záloha důchodového pojištění
pro hlavní činnost nezačínající: 5 720 Kč

Minimální záloha důchodového pojištění
pro hlavní činnost začínající: 3 575 Kč

Minimální záloha důchodového pojištění
pro vedlejší činnost: 1 574 Kč

Paušální daň

Pásmo	Celkem	Daň z příjmu	Zdravotní pojištění	Důchodové pojištění
I.	9 984 Kč	100 Kč	3 306 Kč	6 578 Kč
II.	16 745 Kč	4 963 Kč	3 591 Kč	8 191 Kč
III.	27 139 Kč	9 320 Kč	5 292 Kč	12 527 Kč

Termíny pro podání daňového přiznání a přehledů za rok 2025

	Daňové přiznání	Přehledy
Papírové podání (základní termín)	01/04/2026	04/05/2026
Elektronicky	04/05/2026	01/06/2026
S daňovým poradcem	01/07/2026	01/08/2026
Když není povinnost	Nepodáváme	Zdravotní: 08/04/2026 Důchodové: 31/07/2026

